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Tjänstemannayttrande över medborgarförslag 
cykel och skateboardpark i Kolsva 
Kommunledningsförvaltningen remitterar den 2 augusti 2021 
medborgarförslaget cykel och skateboardpark i Kolsva till Kultur- och 
folkhälsoförvaltningen för tjänstemannayttrande. 

 

Bakgrund 

IngMarie Östling har lämnat ett medborgarförslag om att bygga en cykel och 
skatetboardpark i Kolsva. Medborgarförslaget innebär att man ska bygga en 
skateboardpark i Kolsva, för att ungdomar ska få något att ägna sig åt på 
kvällar, helger och lov. Placeringen föreslås vara där man tidigare haft 
dagisbaracker placerade vid Odensvivägen 4 – 6. 

 

Utredning 

Kostnader för att bygga en utomhusarena varierar beroende av storlek och 
material och vilken markberedning som behöver göras. En skateboardpark i 
betong på 1200 m2 som nu byggs i Lidköping är budgeterad till 7,2 miljoner. 
En anläggning med träramper med samma storlek skulle kosta ca 3,6 miljoner 
beroende av aktuellt inköpspris för trävaror. Kostnaderna varierar och är 
beroende av val av ramper, egna insatser och markberedning mm. 

Ungdomsfullmäktige har tillfrågats i ärendet och ställer sig positiva till förslaget 
och tycker att en cykel- och skateboardpark skapar förutsättningar till ökad 
fysisk aktivitet och bidrar till en meningsfull fritid. Då fritidsutbudet är mer 
begränsat i Kolsva och en skatehall redan finns i köpings tätort, förordar man 
att en utomhuspark för cykel och skate placeras i Kolsva. 

Vid tidigare yttrande kring skatepark har man lyft belastningen på Köpings 
skatehall. 

När man placerar en skatepark i tätbebyggt område bör man tänka på att det 
kan skapa störade ljud för boende som angränsar till anläggningen. 
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Sammanfattning 

Ett behov och en önskan om en utomhusarena för skate har vid flera tillfällen 
lämnas in som medborgarförslag och som frågor till förvaltningen.  

Ungdomsfullmäktige anser förslagsställarens förslag till plats som lämplig. 

Förvaltningen har inga synpunkter på placeringen, då vi inte känner till planer 
för ev. framtida byggnationer. Man behöver dock se över konsekvenser vad 
gäller ljudnivåer. 

 

 

Pernilla Einan 

Enhetschef, Barn och ungdomsenheten 

Kultur- och folkhälsoförvaltningen 

 

 

_____________________________________________________________ 

I ärendet har ett barnperspektiv beaktats 
Barnens bästa ska alltid komma i första hand. Kultur-, fritid- och folkhälsonämnden 
har beslutat att ta hänsyn till ett barnperspektiv i samband med handläggningen av 
nämndens ärenden och att följa barnkonventionens rekommendationer. 

Har barn och ungdomars bästa beaktats i ärendet? 

Ja ☒  Nej ☐ 

Ungdomsfullmäktige har tillfrågats och samtal förts med skejtrådet. 

 

 


